
Referat fra bestyrelsesmøde 23.9.2021 

Tilstede: Ingvar, Søs, Mogens, Pernille, Gitte, Birgit og Estrid  

1. Budget 

- Det går fint.  

2. opsamling fra medlemsmøde 

Der var 30-35 med til mødet, fint møde, med mange snakke og gode input. Vi har sat punkter på til 

næste bestyrelsesmøde, vi vil arbejde videre med. Dertil: 

Der var forslag om at synliggøre arbejdscirklen i købmandsbutikken. Pernille sender cirkel ud i 

bestyrelsen, giv kommentar til om der nogle grupper der mangler, derefter laver Ingvar et print  

Der var forslag om at ændre navn til Alken Købmand og bager. Umiddelbart ønsker vi ikke at ændre 

navnet officielt, da det kræver meget arbejde.  

Vi ønsker at skabe større synlighed omkring manglende makkere og købmænd, indkøbere. Søs går 

videre med at få lavet et fint skil til alken.dk og til kasserne i landsbyerne.   

3. opsamling fra fødselsdag 

Det var en god dag, hyggelig stemning, godt bagerbrød, godt musik, fint med pavillon.  

4. coop.dk nyt  

- Ingvar er i proces med at få en ordning med Coop, da Osuma lukker ned pr. 1. oktober. Vi 

ønsker flere varer på hylderne, mere reolplads. Vi forsøger at få en ordning med at man kan 

købe privat. Obs på at folk kan byde ind med hvad de gerne vil have på hylderne.  

- Ingvar og Mogens snakker sammen om hylder.  

 

5. indkøbermøde den 14. oktober 19.30  

- erfaringsudveksling, Coop, evt. ekstra indkøber til solhjulet¨ 

 

6. er der behov for købmand/ makker møde?  

- Vi kalder ind efter jul  

 

7. Pernille holder i bestyrelsen  

Pernille har valgt af gå ud af bestyrelsen. Tak for en kæmpeindsats indsats gennem mange år. 

Pernille sender hendes materiale elektronisk til Estrid, samt mappe med referater m.v.  næste 

møde konstituering  

 

8. andet  

- forsikring og sekretær på til næste møde.   

- godkendes at gamle folder smides ud  

Dagsorden næste møde onsdag den 3. november:  

- bæredygtighed – hvordan sikre en bæredygtig retning i foreningen 

- coop  

- gyngestativ, sandkasse m.m. 

- events, ideer ift markedsdage, fælles arrangement købmænd/bageri middage,  

- Udeområde  
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- Forsikring – hvem forholder sig til denne 

- Sekretærfunktion incl referater   

- Udlejning af cykel                                                                                           ref. Estrid  


